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SE-BRM.0012.4.10.2023                                                             

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI EDUKACJI, KULTURY i POLITYKI SPOŁECZNEJ RMiG KÓRNIK 

z dnia 5 grudnia 2023 roku 

 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej Rady Miasta i Gminy 

Kórnik odbyło się 5 grudnia 2023 roku, w godzinach 08.03 – 08.35 w sali posiedzeń 

Rady Miasta i Gminy Kórnik w ratuszu bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 8 

członków Komisji. 

Obecni: 

1. Beata Bruczyńska 

2. Dominika Buczkowska 

3. Iwona Cupryjak 

4. Krystyna Janicka 

5. Jarosław Janowski 

6. Łukasz Kwas 

7. Adam Lewandowski 

8. Magdalena Pawlaczyk 

9. Agnieszka Wiśniewska 

W spotkaniu uczestniczyli także: kierownik Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej 

Aneta Weber wraz z zastępcą kierownika Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej 

Małgorzatą Michalak.  

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Magdalena Pawlaczyk otworzyła posiedzenie i powitała zebranych.  

Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. Przypomniała, że 

obradujących obowiązują zapisy Klauzuli informacyjnej w związku z rejestracją 

nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik (dokument załączony do protokołu).  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
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2. Zaopiniowanie projektów uchwał zgodnie z przedmiotem działania Komisji, w 

sprawach: 

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024 - 2037, 

b) uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

3. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Łukasz Kwas, Magdalena Pawlaczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Iwona Cupryjak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Lewandowski, Agnieszka Wiśniewska 

Radna Iwona Cupryjak nie głosowała przez system eSesja. Głosowała przez 

podniesienie ręki oraz wyrażenie „jestem za”. 

W związku z powyższym ostateczny wynik głosowania: 7 głosów za. 

 

2a, b) Zaopiniowanie projektów uchwał zgodnie z przedmiotem działania Komisji, w 

sprawach: 

- Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024 - 2037, 

- uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Członkowie Komisji zapoznali się z przedstawionymi projektami uchwał, które 

stanowią załączniki do protokołu. Kierownik Aneta Weber przedstawiła informacje 

dotyczące środków przeznaczonych na dzieci z niepełnosprawnościami oraz dotacje 

przeznaczone na przedszkola. Poinformowała, że na terenie gminy powstanie nowe 

przedszkole publiczne prowadzone przez osobę fizyczną z oddziałami specjalnymi.   

Przedstawiając wzrost budżetów szkół podstawowych i przedszkoli wskazała, że 

wzrosły one średnio o 18% na przyszły rok w stosunku do roku ubiegłego. W sumie 

budżety szkół oscylują na poziomie prawie 78 mln zł. Rezerwa natomiast jest na 
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poziomie 1 mln zł. Następnie przedstawiła szczegółowo wydatki oraz dochody w 

zakresie działania Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej. Zastępca kierownika 

Małgorzata Michalak zauważyła, że otwarty został nowy punkt przedszkolny przy ul. 

Zwierzynieckiej w Kórniku-Bninie.  

Radna Krystyna Janicka poruszyła kwestie budowy szkoły w Kórniku-Bninie na którą 

zostało zabezpieczone w proponowanym budżecie 300 tys. zł. Kierownik Aneta 

Weber poinformowała o wytycznych jakie przekazała Wydziałowi Inwestycji Urzędu 

MiG odnośnie budowy szkoły. Następnie przedstawione zostały planowane 

inwestycje dotyczące m.in. kontynuacji rozbudowy Szkoły Podstawowej w 

Robakowie, termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Szczodrzykowie, rozbudowy 

alarmu i monitoringu w Szkole Podstawowej nr 1 w Kórniku, placu zabaw przy 

przedszkolu nr 2 w Kórniku - Bninie - urządzenia edukacyjne. 

Zastępca kierownika Małgorzata Michalak przedstawiła kwoty subwencji otrzymane 

przez gminę na szkoły i przedszkola oraz kwoty, które zostały dołożone z budżetu 

gminy na ten cel. 

Radna Krystyna Janicka zapytała, czy zostały nieuwzględnione jakieś wnioski 

złożone przez dyrektorów placówek oświatowych do budżetu na przyszły rok. 

Kierownik Aneta Weber poinformowała, że nieuwzględnione zostały niektóre zadania 

inwestycyjne. Zostały one przekazane do Wydziału Inwestycji.   

Radny Jarosław Janowski zapytał o pomieszczenia w którym znajdowało się 

zlikwidowane schronisko młodzieżowe w Szkole Podstawowej nr 2 w Kórniku-Bninie. 

Zastępca kierownika Małgorzata Michalak poinformowała, że pomieszczenia 

wymagają jeszcze remontu.   

Radny Łuksza Kwas zapytał, czy w gminie obserwowana jest tendencja spadkowa, 

jeśli chodzi o uczęszczanie dzieci na lekcje religii. Kierownik Aneta Weber 

poinformowała, że nie zauważyła tendencji spadkowej w tym zakresie.   

 

Do obradujących dołączył radny Adam Lewandowski. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 8 członków Komisji.  

 

Przystąpiono do wyrażenia opinii o projekcie uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024 - 2037  

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Krystyna Janicka, 

Jarosław Janowski, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Magdalena Pawlaczyk 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

 

Przystąpiono do wyrażenia opinii o projekcie uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Krystyna Janicka, 

Jarosław Janowski, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Magdalena Pawlaczyk 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

 

3. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Brak. 

 

4. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Magdalena Pawlaczyk zakończyła posiedzenie Komisji Edukacji, 

Kultury i Polityki Społecznej. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

 /-/ Magdalena Pawlaczyk 

Sporządziła Joanna Grzegorowska  

 

 


